
Referat fra styremøte i Bergheim Amfi 07. 10. 2008 
 
Sted:   Styrerommet       
Tid:   Tirsdag 07. 10. 2008 kl.18:00-19:45 
Til stede:  Trond Heimdal Styreleder   

Trond Sedeniussen Nestleder  
   Sverre Pettersen Styremedlem  
   Tove Tronvold Styremedlem  

Terje Hareide  Varamedlem. Inn for Eva. 
Forfall:  Eva Kinn  Sekretær 
   
      
 
Møtereferat pr. 24. 09. 2008 ble godkjent og signert. 
 
 
Sak 029/2008  Kloakklekkasje, leil. 112, 9.etg. 

Styreleder informerte om status i saken. 
Det har vært gjennomført et infomøte med de berørte parter, leil 112, 
104, 93 og 80. I tillegg ble deres nærmeste naboer også invitert, slik at 
de fikk stille spørsmål om årsak og lignende. 
Teknisk ingeniør fra Tobb AS og representant fra Polygon var også 
tilstedet. Årsaksforhold er ikke helt avklart ennå, 
 

Sak 032/2008  Budsjett 2009 
Styreleder la frem nytt budsjettforslag.  
I forslaget ligger det en økning av fellesutgiftene med 2,5 % 
Dette begrunnes med en generell prisøkning i markedet på ca. 2,5 % 
Spesielt strømutgiftene som har økt med ca. 27 % 
Vi bestreber oss også for å opprettholde et driftsresultat på ca. kr. 
150,000,- +, hvert år. Dette for å bygge opp en størst mulig egenkapital. 
Forslaget ble enstemmig godkjent og vedtatt. 
 

 
 
Neste styremøte blir onsdag 22. 10. 08 kl. 1800 hos Eva, leil. 125. 

 
 

 
 

 
___________________ ____________________ ___________________  
Trond Heimdal  Trond Sedeniussen  Sverre Pettersen 
 
 
___________________ ___________________ 
Tove Tronvold  Terje Hareide 

 
 
 



 
 
 

 
    
     


